
附件4：
2017年苏州市海外高层次人才需求信息表

	单位名称
	江苏亨通光纤科技有限公司
	联 系 人
	李军

	地    址
	吴江亨通路100号
	电子信箱
	Lij@jsalpha.com

	邮    编
	215200
	电    话
	13912697771

	网    址
	 http://www.htgd.com.cn
	传    真
	0512-6343 0970

	单    位    简    介
江苏亨通光纤科技有限公司（简称“AOF”）创立于2002年，产品包括单模光纤（G652B，G652D，G655C，G657A1，G657B2，G657B3，200μ米小外径光纤）、多模光纤（OM1,OM2，OM3、OM4）和特种光纤（高温单模光纤）等。
我们的质量管理强调全员、全过程，应用6σ管理方法，建立专业和严谨的管理文化和追求卓越的性能。我公司已通过ISO9001质量认证，iso14001and OHSAS18001
我们被评为全球最具竞争力企业10强在光纤光缆行业，中国光通信行业最具竞争力企业前10、中国最具竞争力企业100强和中国等高新技术和金牌企业
对于国内市场，我们与中国移动、中国联通合作，中国电信与国家电网紧密，国内市场占有率20%以上。我们在海外市场设立了22个海外办事处，业务遍及全球88多个国家和地区
我公司的愿景是打造世界知名品牌，实现国际优秀企业。

	人    才    需    求    信    息

	岗位
	专业
	工作内容及方向
	学历学位
	人数
	待遇（年薪）

	研发总监
	激光器
	激光器组件及应用
	博士
	1
	面议

	研发总监
	保偏光纤
	保偏光纤制造
	硕士及以上
	1
	面议

	合  计
	需求岗位数  2   (个)，需求人数   2   (人)，涉及专业    2   (门)，

需求博士  1   (人)、硕士  1  (人)、本科及以下    (人)。

	备  注
	


Suzhou Vacancy Information for Foreign Experts 
(2017) 
	Name of the Organization
	Hengtong Optic-electric Technology Co. ,Ltd.
	Contact Person
	Li Jun

	Address   
	Wujiang hengtong road No 100
	E-mail
	Lij@jsalpha.com

	Zip Code
	215200
	Telephone
	+ 86 13912697771

	Web Site
	 http://www.htgd.com.cn
	Fax
	0512-6343 0970

	Brief Introduction of the Organization
Established in 2002, Jiangsu Alpha Optic-electric Technology Co. Ltd (“AOF”)  products cover single-mode optical fiber (G652B, G652D, G655C, G657A1, 

G657A2, G657B2, G657B3, 200μm small external diameter optical fiber),

multi-mode optical fiber (OM1, OM2, OM3, OM4) and specialty optical fiber (high temperature single-mode optical fiber) etc.

We put great emphasis on quality management for whole staff and in whole process, apply 6σ management method, establish professional and rigorous management culture and pursue excellent performance. Our company has been certified by ISO9001, ISO14001and OHSAS18001.

We have been awarded as Global Top 10 Most Competitive Enterprises in Optical Fiber and Cable Industry, China Top 10 Most Competitive Enterprises in Optical Communication Industry, China Top 100 Most Competitive Enterprises with High and New Technology and Enterprise of Gold Medal in China etc.

For domestic market, we cooperate with China Mobile, China Unicom, China Telecom and State Power Grid closely and our domestic market share is more than 20%. For overseas market, we have set up 22 overseas offices and our business covers more than 88 countries and regions.

The vision of our company is to build a world-renowned brand, achieve international outstanding enterprise.  

	Vacancy Information

	Position Title
	Major
	Position Description
	education background
	Vacancy Number
	Salary & Welfare

	Director
	Laser fiber components
	Laser fiber components and application
	Doctor
	1
	

	Director
	PMF
	PMF R&D
	Master
	1
	

	Total
	Position Number   2  ，Vacancy Number    2  ，Number of Related Major   2  ，

Doctor Degree  1   、Master Degree  1 、Bachelor Degree and Below     。

	Note
	


附件5：
2017年苏州市海外高层次人才项目需求信息表

	单位名称
	江苏亨通光纤科技有限公司
	单位性质
	合资

	单位地址
	吴江亨通路100号
	邮    编
	215200

	网    址
	http://www.htgd.com.cn
	电子邮件
	Lij@jsalpha.com

	联 系 人
	李军
	电    话
	13912697771

	手    机
	13912697771
	传    真
	0512-6343 0970

	单位简介
	江苏亨通光纤科技有限公司（简称“AOF”）创立于2002年，产品包括单模光纤（G652B，G652D，G655C，G657A1，G657B2，G657B3，200μ米小外径光纤）、多模光纤（OM1,OM2，OM3、OM4）和特种光纤（高温单模光纤）等。
我们的质量管理强调全员、全过程，应用6σ管理方法，建立专业和严谨的管理文化和追求卓越的性能。我公司已通过ISO9001质量认证，iso14001and OHSAS18001
我们被评为全球最具竞争力企业10强在光纤光缆行业，中国光通信行业最具竞争力企业前10、中国最具竞争力企业100强和中国等高新技术和金牌企业
对于国内市场，我们与中国移动、中国联通合作，中国电信与国家电网紧密，国内市场占有率20%以上。我们在海外市场设立了22个海外办事处，业务遍及全球88多个国家和地区
我公司的愿景是打造世界知名品牌，实现国际优秀企业。

	项目名称
	1 光纤激光器研发     2  保偏光纤及光纤陀螺仪研发

	所属行业
	光纤光缆

	项目介绍
	1 从事光纤激光器组件研发及应用。
2 从事保偏光纤研发及光纤陀螺仪研发。使用管内沉积工艺制备掺硼棒，并拉丝制棒保偏光纤以及光纤环，组合光纤陀螺仪。


	合作条件
	

	备注
	


Suzhou Project Information for Foreign Experts

(2017) 

	Name of the Organization
	Hengtong Optic-electric Technology Co. ,Ltd.
	Nature of the organization
	Joint venture

	Address
	Wujiang hengtong road No 100
	Zip Code
	215200

	Web Site
	http://www.htgd.com.cn
	E-mail
	Lij@jsalpha.com

	Contact Person
	Li Jun
	Tel
	13912697771

	Cell Phone
	13912697771
	Fax
	0512-6343 0970

	Brief Introduction of the Organization
	Established in 2002, Jiangsu Alpha Optic-electric Technology Co. Ltd (“AOF”)  products cover single-mode optical fiber (G652B, G652D, G655C, G657A1, 

G657A2, G657B2, G657B3, 200μm small external diameter optical fiber),

multi-mode optical fiber (OM1, OM2, OM3, OM4) and specialty optical fiber (high temperature single-mode optical fiber) etc.

We put great emphasis on quality management for whole staff and in whole process, apply 6σ management method, establish professional and rigorous management culture and pursue excellent performance. Our company has been certified by ISO9001, ISO14001and OHSAS18001.

We have been awarded as Global Top 10 Most Competitive Enterprises in Optical Fiber and Cable Industry, China Top 10 Most Competitive Enterprises in Optical Communication Industry, China Top 100 Most Competitive Enterprises with High and New Technology and Enterprise of Gold Medal in China etc.

For domestic market, we cooperate with China Mobile, China Unicom, China Telecom and State Power Grid closely and our domestic market share is more than 20%. For overseas market, we have set up 22 overseas offices and our business covers more than 88 countries and regions.

The vision of our company is to build a world-renowned brand, achieve international outstanding enterprise.  


	Name of the Project
	1、laser fiber components；2、Panda PMF/ Bowtie PMF

	Industry
	

	Introduction of the Project
	1 laser fiber components R&D，and application in laser cutting/marking…
2 Panda PMF/ Bowtie PMF R&D，FOG R&D and its application
Use inner tube processes to preparing boron doping stress perform. Drawing PMF fiber and used in FOG.


	Cooperation Conditions 
	

	Note
	


